
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde

Dato: 2.12. 2024
Tidspunkt: kl. 17.00-20.00
Mødeleder: Bestyrelsesformanden

Deltagere: Thomas - Daniel - Ditte - Mads - Agnes - Zelina - Karin - Heidi - Karina - Jakob

Fraværende: Casper

Dagsorden
Hvad handler punktet om og er det til orientering (O), 
drøftelse (D) eller beslutning (B)

Tid
Estimeret 
tid til 
punktet

Referat
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. an
svarlig og evt. deadline.

Formidling
Til hvem, af hvem og 
hvordan?

1. Godkendelse af dagsorden (B) 5 min

2. Meddelelser fra:
• Formand (O)
• Elevrådet (O)
• Skolelederen (O)
• Øvrige medlemmer (O)

15 min Formand :
Jakob var afsted til kvartals dialogmøde - Bedsted tog 70% af tiden, de er trætte 
af at børnehaven skal lukkes.
Der skal findes 2 mio. - og der skal nok lukkes et par børnehaver i kommunen. 
Nors Børnehus er ikke i fare - der bliver ikke lavet vuggestue lige nu. Der er et 
højt fødselstal i Nors de næste år.
Ungdomsskolen - var et stort tema - her er det planlagt at det skal lukkes over 
hele kommunen. Mange forældre er utilfredse med dette - hvor skal de unge 
mennesker så være?
Karina til online møde med Skole/forældre - de orienterede om hvad vi kan bruge 
dem til.
Karina er kommet i en gruppe på Facebookfra Skole/forældre så hvis der kom
mer noget derfra vi kan bruge er Karina opmærksom.
Elevråd:
Har været til fælleselevrådsmøde i Thisted - ønske om flere anderledes dage 

Der er blevet indkøbt en basketball stativ til skolegården.
Julequiz sat i gang den 29.11
Agnes skal til møde den 6 december - fordi hun er formand for fælleselevrådet.

Skoleleder:
Juleklippedag den 29.11 - fantastisk fremmøde
13 december er der Lucia - det er 5 og 6.klasse der laver det
19.12 Julehyggedag -
20.12 Jule afslutning
En fantastisk historie der har været i TV Midt vest omkring Kayla / Nicolai

5. Værdigrundlag (D/B) 
Fremlæggelse af procesplan

20 min Mogens gennemgår procesplanen for arbejdet med værdigrundlaget på Nors 
skole.



Elevrådet skal være med i processen - spørge de andre børn på skolen om 
hvilke værdier de mener er vigtige på skolen.

Brainstorm fra bestyrelsen:
Er hængt op på plakaten på personalerummet

6. Folkeskolens Kvalitetsprogram (0) 20 min Udsættes til næste møde

7. Ferieplan 26/27 5 min Den er godkendt

8. Personale-nyt (0) 10 min Karin Kudsk har opsagt sin stilling pr. 31.12.24
Samtaler enten den 16.12 eller den 17.12 -
Fredag læses der ansøgninger - så vi kan udvælge de der skal til samtale .der 
kan laves aftale om at få ansøgninger med hjem torsdag.
Vi udvælger ansøgere fredag kl. 13.00

Vi går efter samtaler den 17.12 sidst på eftermiddagen

Pædagog studerende Fie er startet i dag hun skal være her frem til 31.5.24
Vi holder en afslutning for Lene og Karin fredag den 20.12

Vi er rigtige glade for at vi har fået ansat Heidi

Lene Burchart er blevet afskediget pga nedskæringer.
9. Økonomi (0) 10 min Vi forventer et underskud på omkring 350.000

I det underskud har vi valgt at købe skamler til makerspace’
Vi har købt troltek til alle primær klasselokaler 
Og troltek til det halve af personalerummet.

Vi forventer at få nyt asfalt til cykelbanen - og parkering banen - dette betales af 
FE

4. Multibanen - sidste nyt (0) 10 min Mogens har holdt møde med FE og A-sport
Der er kommet et tilbud fra A-sport på 368.750 kr.
Der gives ikke garanti på underlaget, da det er lavet af murbrokker.



Casper tror at der kan samles en 25.000 - 50.000 fra Borgerforeningen - ligeså fra 
Boldklubben.
På cykelsponser løbet blev der cyklet ca. 70.000 ind.

Der er lavet en gruppe på 7 personer der vil søge fonde til Byfornyelsen - og her 
har Multibanen høj prioritet.

Undersøge om det er alm. Asfalt der ligges på multibaner og hvad det koster.

Børnene have en viden om hvor langt vi er i processen.
Borgerforeningen give tilsagn om hvor mange penge de vil give.
Boldklubben hvem tager fat i dem? - Mads kontakter dem.
Mogens sender vejledningen omkring Fonds moms til Mads.

3. Skolemælk (D) 15 min Der bliver brugt mange ressourcer på at pakke mælk - lige nu er det 5.klasse der 
pakker mælken.
Jytte udskriver opdaterede mælkesedler - hvis ikke hun er her er det Mogens 
/Helle der har den opgave.
Vi ønsker en åben drøftelse om vi fortsat skal have mælk på Nors skole - der bli
ver brugt mange ressourcer på skolen, til dette.

En god opgave for en klasse at de har et ansvar for hele skolen
Kunne det være en god ide - at en eller to beboerne på Palletten der kunne 
hjælpe.
Kunne det være en ide at spørge hvordan andre skoler håndterer det?
Der er nogle skoler der har afskaffet mælke ordningen.

Vi har sat gang i nogle tanker - punktet kommer på næste gang.

Der er brug for data - hvor mange børn får mælk - 43 børn får mælk pt., 
Hvor mange timer bliver der brugt på det, af en lærer på årsbasis.
Hvor stor er den administrative opgave for kontoret.

Hvor mange opgaver har børnene - det skal vi have et overblik over.

Mads undersøger om der er en fra Palletten der vil hjælpe.

10. Godkendelse af lejrskole-princip (B) 5 min
12. Eventuelt (0) 5 min Vildt mørkt på hallens parkeringsplads



Afmærkningen på hallens parkering er ikke tydelig nok - der er folk der holder på 
afmærkninger.

Daniel vil snakke med Hallens bestyrelse om noget lys på parkeringspladsen

Opmærksom på når der er Folkeskolernes dag - at vi skilter med hvor de skal gå 
ind.

13. Julefrokost kl. 19.00


